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Jag reagerade redan när
jag såg informationsvideon,
där Plttebron sågs fortsätta
pä andra sidan ån som enfi-
lig väg, där grönskan stod
tätt intill cykelvägen. Upp-
seendeväckande upplysning
liirresten - att grönområden
blir grönare av en asfaltväg?

Detta yar verkligen ingen
saklig och objel-tiv informa-
tion. Jag vill därför veta var-
ör informationen och val-

underlaget blev så tendenti-
öst?

De flesta utanför vitryss-
land vet väl att val ska vara
rättvisa och baseras påsann-
fi rdiga uppgift er?! Vem eller
vilka var det som sqrde och
stålllde med videon och film-
makaren? Kommundirekö-
ren har genom sitt bloggin-
läg dragit på sig otrevliga
misstankar. Vilka fler?

B€rtll. Bur'triim (KDl
tedamot i Vatnåmnden

Varför så tendentiös information?
Nej, så lått ska inte en kom-
munal chefstj iinsteman
komma undan som i insän-
darsvaret 14 november i
NSI med fiågan om varftir
kommundirektören bedri-
ver egen propaganda!

Att politiker skall agitera
ftir sin linje innan ett val iir
självklart. Men detta fir inte
en hög tjänsteman gör4 som
avlönas av kommunens in-
vånare och inte av dess
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